



**КАЗАХСКИЙ НАЦИОНАЛЬНЫЙ АГРАРНЫЙ
ИССЛЕДОВАТЕЛЬСКИЙ УНИВЕРСИТЕТ**

СЕРТИФИКАТ

Этот сертификат удостоверяет, что д.т.н., профессор кафедрой «Электротехнологии и эксплуатация электрооборудования» «ТИИМСХ» Национальный исследовательский университета Бокиев Абдужолол Абдулхамитович прошёл курс «Основы энергосбережение» по программе повышения квалификации в объёме 144 часа.

С 13.02.2023 по 07.03.2023 года на кафедре «Энергосбережение и автоматика» Казахский национальный аграрный исследовательский университета, Казахстан.

This certificate confirms that d.t.s, Professor of the Department of Electrical Engineering and Operation of Electrical Equipment of the "TIAME" National Research University, Bokiyev Abdujolol Abdulhamitovich, completed the course "Fundamentals of Energy Saving" according to the advanced training program in the amount of 144 hours. From 13.02.2023 to 07.03.2023 at the Department of "Energy Saving and Automation" of the Kazakh National Agrarian Research University, Kazakhstan.

Декан факультета

«Инженерно-технический»



Л.Т. Алдибаева